
 

Április 8.: Igen a további fejlődésre, nem a migrációra! 

Nyitrai Zsolt és Deutsch Tamás, a Fidesz európai parlamenti képviselője közös 

felsőtárkányi lakossági fórumán beszélt az elért eredmények védelméről és arról, hogy a 

választáson arról kell döntenünk: Magyarország marad-e a jövőben magyar ország. 

 

(a videófelvétel lejátszásához kattintson az indítógombra) 

Deutsch Tamás, a Fidesz európai parlamenti képviselője arról szólt,  az ellenzék és a sajtó 

egy része azzal vádolja őket, hogy a migránsokkal „riogatják a népet” Ők azok, akik 2015-ben 

sem látták, milyen nagy a baj, most viszont egész Európa előtt világos, milyen hatalmas 

problémáról van szó. 

 

Mi őszintén beszéltünk akkor is, és így teszünk most is, mert megvan a képességünk erre. 

Eközben Franciaországban vagy Spanyolországban az emberek nem mernek nyíltan szólni a 

gondokról, csak családi körben suttogva mondják el véleményüket a bevándorlásról, ahogy az 

nálunk gyakorlat volt a kommunizmus évei alatt – fejtette ki Deutsch Tamás. 

Ám tudnunk kell, hogy ma migráció Európa legnagyobb gondja, tehát nekünk is beszélnünk és 

küzdenünk kell ellene, és ne valami ostoba ideológiai kérdésnek, elvárásnak feleljünk meg. 

Ezen politika mellett kell kiállnunk a választáson hazánk és az egész földrész megmaradása 

érdekében! – tette hozzá. 

http://nyitraizsolt.hu/
https://www.youtube.com/watch?v=Qm0Q_4pQRQk


 

Nyitrai Zsolt miniszterelnöki megbízott, Felsőtárkány országgyűlési képviselője köszönetet 

mondott a helyieknek, amiért ajánlásukkal és azok gyűjtésével is támogatták őt a kampány 

során, majd arról szólt, hogy 17 nappal a választások előtt világosan meg kell fogalmaznunk, 

hogy mit veszíthetünk, illetve mit nyerhetünk. Ennek kapcsán elmondta: nem a következő négy 

évre, hanem az előttünk álló évtizedekre kell gondolnunk akkor, amikor leadjuk szavazatunkat. 

A kérdés az, hogy Magyarország magyar ország marad-e, tovább él-e nyelvünk, kultúránk, vagy 

a migrációs hullám elsöpör minket egész Európával együtt – jelentette ki. 

Mert Németország, Ausztria, Franciaország, Belgium bajban van, ám mivel hazánk kormánya 

elsőként, gyorsan és határozottan lépett fel a bevándorlás ellen, nálunk a helyzet sokkal 

békésebb, és ennek a jövőben is így kell lennie, ez a közelgő választások egyik legnagyobb 

tétje! – tette hozzá a honatya. 

 

Nyitrai Zsolt kifejtette: komoly eredményeket ért el az ország az utóbbi években, kedvezőbb 

lett a családtámogatási rendszer, csökkentek a rezsiköltségek, bevezették a nyugdíjprémiumot, 

és elindult az otthonteremtés új támogatási rendszere, a CSOK. 

Ugyanakkor a térség is jelentős fejlődésnek indult, jelentős forrásokat sikerült Felsőtárkányba 

hozni, és végre megépül az autópályát Egerrel összekötő M25-ös út építése, amely gyorsabbá, 

biztonságosabbá teszi a közlekedést. Mindez azért is fontos, mert a vállalkozások, de a turisták 

is könnyebben elérhetik Felsőtárkányt, ez pedig jó hatással van a gazdaságra. 



Kijelentette: április 8-án dönthetünk a fejlődés folytatásáról és arról, megépüljön-e a település 

eddigi legnagyobb beruházása, a bervai iparterület fejlesztése, amely munkalehetőséget teremt 

a környéken. Most az a feladatunk, hogy megvédjük az országos és a helyi eredményeket, és 

megakadályozzuk, hogy hazánk bevándorlóországgá váljon. Ezen célok eléréséhez kérem az 

önök támogatását! – jelentette ki Nyitrai Zsolt. 

Juhász Attila Simon, Felsőtárkány polgármestere részletesen beszélt az eddigi fejlesztésekről 

és a most induló nagyberuházásról, amelyhez egy félmilliárdos támogatást sikerült elnyerniük. 

A helyi lakosságnak is elemi érdeke, hogy megvédjük az elért eredményeket – mondta a 

polgármester. 

 

 

 

http://www.facebook.com/nyitraizsolt
https://www.instagram.com/nyitrainsta/
mailto:uzenet@nyitraizsolt.hu
http://nyitraizsolt.hu/

